
.ЛИМАНСЬКА МІСЬКА РАДА

ПРОТОКОЛ
:асідаппя постійної комісії

з питань житлово-комупального господарства та комунальної власності

м. Лиман 14.05.2019

іх)

іх)

На 66

Взяли участь в засіданні: Свирид В.В. ГавриленкоА.М. .Риков А.Б
Відсутні: Перебийніс Л.Г.. Колода Н.І..
Комісія: ттравомочпа.
Взяли участь у засіданні: Короткова К.В. - начальник відділу організаційної
роботи та внутрішньої ттолітики . (*оляник ]().('.-т1в.о. начальника відділу
ЖКГ

ПОРЯДОК ДІСІІНИЙ:
Про прийняття та нсрсдачу капітальних видатків тто капітальному ремонту систе»
во, тот троводіу
Доттовідач: Соляппк К). С..” - т.во начальника відііту ЖКГ
Про вттсееттття змін до рітттеттття .утіеькот ради ві121.03.20І9 Мд7/62-2998'1ірозатвсрджепт
псре.тіку просктів тцо тт тапутоться до реалізації за рахунок інфрастру кгу рттої субвенції
державпото бюджету місцевим бюджетам тта формування інфраструктури Лиманськ
об'єднаної територіальноїгромади"
Доттовідач: Соляник Ю.С- т.в.о. начальника відділу ЖКГ
] Іро затвердження Угоди про сттівттратпо
Доттовідач: Соляпик Ю.С- т.в.о. начальника відтілу ЖКГ

СЛУХАЛИ:]Іро прийняття та псрсдачу капітальних видатків тто капітальному ремонт
систсхпт водотцюводу
Допові тан: ('о. тяппк [() ('. - т в.о ттачаыьннкп ві тіі. ту ЖК!
ВИРІІІІИЛИ: пі прпхтатп запропоновшптііто роп тя, ту проект ріптсппя та вппссти на
ролтя1 .хтіськот радпІОЛОСУВАЛИ:" :т '-3. "проти" - ітемаг. "у'т'римались" немає.
СЛУХАЛИ:[ Іро впессппя тміп до рітпсттття міської ради від 21.03.2019 М7/62-2998 “[ [р
затвердження ттерсліку проектів. тцо плануються до рештізаціі' за рахуно
іпфраструктурпої субвенції З державного бюджету місцевим бюджетам тта формуванп
інфраструктури Лиманської об'єднаної територіальної тромади"
Доповідач: Соляник Ю.С.- т.в.о. начальника відділу ЖКГ
ВИРІШИЛИ: підтримати запропонований до розгляду проект рітттснття та винести на
розгляд міської ради
ГОЛОСУВАЛИ: "за" -3. "проти" - нсмас. "угримались" , нсмаг.
СЛУХАЛИ:І [ро затверджеттття Угоди про співпрацю
Доповідач: (,"оляппк і().(,'.- що ттачалтлптка відділу ЖКГ
ВИРІІІІИЛИ: підтрпдхтатн запроттонотшпиіі ,то ро'пляд) проскг рітттсттпя та впнсстп на
розпіяд міської ра'ти
ГОЛОСУВАЛИ: 'за” "протп” - псмаг. "угрпмалпсь" немає.

Голова постійної комісії , В.В.Свирнд


